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-  Zdecydowa³ siê Pan 
kandydowaæ do Europar-
lamentu, dlaczego porzu-
ca Pan projekt Podium?

-  Gdybym mia³ za¿artowaæ  to 
powiedzia³bym, ¿e z pozycji 
europarlamentarzysty bêdzie 
mi ³atwiej lobbowaæ na rzecz 
ciekawych imprez w tej hali.

To nie by³a dla mnie ³atwa 
decyzja ale uwa¿am, ¿e w tej 
chwili warto wykorzystaæ zdo-
byte doœwiadczenie w tych 
miejscach, w których mo¿e 
ono byæ przydatne. 

- Teren wokó³ planowanej 

hali widowiskowo-spor-
towej to dziœ g³ównie 
nieu¿ytki i ogródki 
dzia³kowe. Czy s¹ jakieœ 
plany zagospodarowania 
tego terenu? Czy miasto 
prowadzi ju¿ rozmowy z 
ewentualnymi inwesto-
rami?

- Po wybudowaniu Podium, 
te tereny na pewno zdecydo-
wanie zyskaj¹ na wartoœci i 
zwiêkszy siê szansa na ich 
zagospodarowanie. (....). 
Chcemy, aby w bezpoœrednim 
s¹siedztwie Podium powsta³ 
hotel – budowany przez pry-
watnych inwestorów. Takie 

rozmowy z bran¿¹ hotelarsk¹ 
s¹ ju¿ prowadzone ale na 
wiêcej informacji jest jeszcze 
zdecydowanie za wczeœnie. 
Z mojego doœwiadczenia 
wiem, ¿e w rozmowach z in-
westorami warto zachowywaæ 
powœci¹gliwoœæ. Tym bar-
dziej, ¿e sytuacja ze wzglêdu 
na kryzys jest trudna. Zale¿y 
nam na tym, ¿eby to by³ hotel 
znanej marki, w kontekœcie 
organizowanych w Podium 
du¿ych imprez, 4 gwiazdko-
wy z poszerzon¹ ofert¹ apar-
tamentów, dla szczególnie 
wymagaj¹cych wykonawców. 
Na 5 gwiazdek Gliwice s¹ jed-
nak za ma³e. 

- Jak Pan ocenia 
perspektywê codzienne-
go wykorzystania hali Po-
dium przez tzw. zwyk³ych 
mieszkañców? Nie 
boi siê Pan, ¿e bêdzie 
sta³a pusta, bo ma³o 
kogo bêdzie staæ na jej 
wynajêcie?

- Ta hala bêdzie mia³a mnó-
stwo ofert do codziennego 
wykorzystania ale niekoniecz-
nie musz¹ one  dotyczyæ hali 
g³ównej. Sala z widowni¹ na 
15 tysiêcy widzów, to nie 
jest miejsce na przyk³ad dla 
dwóch d¿entelmenów, którzy 
chc¹ sobie poodbijaæ pi³kê w 

siatkówkê. Od tego w mieœcie 
jest mnóstwo sal gimnastycz-
nych. 
Oczywiœcie, nic nie stoi na 
przeszkodzie aby w czasie wol-
nym od imprez sala by³a wyko-
rzystywana na przyk³ad przez 
studentów Politechniki. Wte-
dy na g³ównej arenie mo¿na 
umieœciæ kilka czy nawet 
kilkanaœcie boisk. G³ównym 
zadaniem zarz¹dzaj¹cego 
hal¹ jest zadbanie o to, by 
ca³y czas dzia³o siê tam coœ 
ciekawego i atrakcyjnego: 
zawody, koncerty, spektakle, 
wystêpy itp. 
Do codziennego u¿ytku prze-
znaczona jest mniejsza hala 

tzw. treningowa, centrum 
spa-wellness, œcianka wspi-
naczkowa oraz restauracja i 
fast- foody. 
Nieporozumieniem jest trak-
towanie g³ównej areny jako 
zamiennika sali gimnastycz-
nej przy szkole,  bo to po pro-
stu nie ta skala. 

- W Gliwicach odbywa 
siê publiczna dyskusja, 
zapocz¹tkowana przez 
prezydenta Zygmunta 
Frankiewicza, na temat 
sensu utrzymywania w 
mieœcie linii tramwajo-
wej. Jakie jest Pañskie 
zdanie na ten temat?

Remis ze wskazaniem  

W tym 
tygodniu na 
pytania 
internautów 
odpowiada Janusz Moszyñski, 
pe³nomocnik ds budowy Podium oraz 
kandydat PSL do Europarlamentu.

Zasada realizowanego przez Telewizjê Gliwice cyklu 
„Zadaj pytanie” jest prosta – goœæ programu odpowia-
da na siedem pytañ wybranych spoœród wszystkich 
nades³anych przez internautów. 
Na ³amach Informatora Rynkowego, który jest partne-
rem programu, publikujemy wybrane fragmenty rozmo-
wy. Pe³na wersja dostêpna jest na www.itv.gliwice.pl
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